
PROTOKÓŁ NR 23/2012 

z posiedzenia komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa 

Rady Miasta Ustroń 

odbytego w dniu 25 czerwca 2012 r. 

w biurze Rady Miasta Ustroń, Rynek 1 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Olga Kisiała – Przewodnicząca Komisji 

BudŜetu i Przestrzegania Prawa udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, oraz zaproszeni goście 

załącznik nr 2 do protokołu. Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała o godzinie 14.30 

otworzyła posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczyła , 

iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co 

wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych pozwala na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Następnie Przewodnicząca przedstawiła projekt porządku posiedzenia. 

1.Informacja na temat inwestycji   w placówkach oświatowych i na terenie miasta. 

2.Zaopiniowanie materiałów na XX I Sesję Rady Miasta  

3.Sprawy bieŜące. 

4.Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

który został przyjęty jednogłośnie przez członków Komisji. 

Ad. 1 

Omówił inŜynier Sławomir Bąk. Członkowie komisji po wysłuchaniu informacji  i po 

dyskusji  pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację. 

Ad.2  

Projekt uchwały zmian w budŜecie miasta na rok 2012 omówiła  Skarbnik Miasta 

Aleksandra Łuckoś. 

Uwag nie wniesiono. W obecności 5 członków – 5 głosami ,,za’ ’,przy 0 głosach  

,,przeciwnych’ ’,oraz 0 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła projekt uchwały. 

Opina Nr 113/2012 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń na lata 2011-2014 omówiła  Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

Uwag nie wniesiono. 

W obecności 5 członków –5 głosami ,,za’ ’,przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’,oraz 0 

głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła projekt uchwały. 

Opina Nr 114/2012 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 



Projekt uchwały udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Białej na realizację 

zadania prowadzenie Ośrodka Przeciw działania Problemom Alkoholowym omówiła  

Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

Uwag nie wniesiono. 

W obecności 4 członków ( opuścił posiedzenie radny Przemysław Korcz)– 4 głosami 

,,za’ ’,przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’,oraz 0 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła 

projekt uchwały. 

Opina Nr 115/2012 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, 

podatku rolnym, podatku leśnymi opłacie uzdrowiskowej na 2012 omówiła Skarbnik 

Miasta Aleksandra Łuckoś . Uwag nie wniesiono. 

Komisja w obecności 4 członków – 4głosami ,,za’ ’, przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’, 

oraz 0 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła   projekt uchwały. 

Opina Nr 116/2012 do projektu uchwały stanowi załącznik nr 6 do  protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała omówiła informację o wynikach konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Miasta Ustroń dotyczących zmian w granicach osiedli 

w   Ustroniu. 

Po dyskusji członkowie komisji w obecności 4 członków – 3głosami ,,za’ ’, przy 0 

głosach ,,przeciwnych’ ’, oraz 1 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęli projekt 

uchwały. 

Opina Nr 117/2012 do w/w pisma stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała omówiła uchwalę w sprawie Statutu Osiedla 

Ustroń Dolny. Po dyskusji członkowie komisji w obecności 4 członków –3 głosami 

,,za’  przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’, oraz 1 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła 

projekt uchwały. 

Opina Nr 118/2012 do w/w pisma stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała omówiła uchwalę w sprawie Statutu Osiedla 

Ustroń Centrum. Po dyskusji członkowie komisji w obecności 4 członków –3 głosami 

,,za’ ’, przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’, oraz 1 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła   

projekt uchwały. 

Opina Nr 119/2012 do w/w pisma stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 



Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała omówiła uchwalę w sprawie Statutu Osiedla 

Ustroń Górny. Po dyskusji członkowie komisji  w obecności 4 członków –3 głosami 

,,za’ ’, przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’, oraz 1 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła   

projekt uchwały. 

Opina Nr 120/2012 do w/w pisma stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Olga Kisiała omówiła uchwalę w sprawie Statutu Osiedla 

Poniwiec. Po dyskusji członkowie komisji w obecności 4 członków –3 głosami ,,za’ ’, 

przy 0 głosach ,,przeciwnych’ ’, oraz 1 głosach ,,wstrzymujących się’’ przyjęła   

projekt uchwały. 

Opina Nr 121/2012 do w/w pisma stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś  omówiła   projekt zmian dodatków funkcyjnych i 

wynagrodzeń dla nauczycieli. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła wniosek o udzielenie dotacji celowej 

dla Spółki Wodnej Młynówki Ustrońskiej, który komisja zaopiniowała pozytywnie.  

Opinia Nr 122/2012 w powyŜszej sprawie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca Olga Kisiała o godzinie 

17.00 zamknęła posiedzenie. 

 

    Protokołowała                                                                  Przewodnicząca 

Marzenna Szczotka       Olga Kisiała 


